
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

SOSYAL POLITIKA. SVDIGIMIZ SEHIR VE SIZLER ICIN! 
 
Önümüzdeki 5 yil boyunca , Bad Segeberg`in gelismesi ve kendini asmasini taahhüt ediyor ve bu 
amaca ulasmayi da, bir  onur meselesi olarak gördügümüzü belirtmek istiyoruz. 
Gelecek nesillerin yasadiklari sehri evleri gibi hissetmeleri icin, Bad Segeberg`in renkli, cesitli ve 
yaratici sehir dokusunu korumasi konusunda sizleride her zaman dinleyip ,fikirlerinizi almaya, 
sehrimizin gelecegi ile ilgili kararlarda ortak paydalarda bulusarak birlikte hareket edecegimize de 
söz veriyoruz. 
 

Büyük ve Gekisen bir Sehir icin. 
 
Bad Segeberg sürekli büyümekte ve gelismekte.Istikrarsiz zamanlardan gectigimiz bu 
dönemde,sehrimizi gelecege uyumlu hale getirmek, aktif olarak yasam alanlarimizi sekillendirmek ve 
bu amaca yönelik önümüze cikan firsat ve sanslari degerlendirmek istiyoruz.Yasayacagimiz, 
büyüyecegimiz,calisacagimiz ve rahat bir yaslilik dönemi gecirebilecegimiz   bir sehir öngörüyoruz. 
Bad Segeberg de bir cok insan kendi/sahip oldugu  evinde ikamet etmek ister. Bu durumun 
sürdürülebilir olmasi icin konut fiyatlarinin uygun olmasi gerekir.Bunu da kisitli insaat alanlarimiza 
maximum sayida yasam alani sigdirmaya calisarak saglamaktayiz.Bu nedenle yeni insaat projelerini , 
düsük maliyetli Kamu Finansmani ile orta ve dar gelirli vatandaslarimizin bu imkandan 
faydalanmalarini saglayarak, örnegin; bir kres calisani ve kücük bir polis ailesinin de bu imkanlardan 
faydalanabilmelerini istiyoruz. 

 
Somut olarak neler hedefliyor ve talep ediyoruz : 

• Toplu konut Projelerine, bahceli müstakil tipi ev projelerine göre öncelik taninacak,kamu 
tarafindan sübvanse edilen sosyal konut projelerine öncelik verilecektir. 

• Sehirdisi insaat alanlarina yönelmeden önce , mevcut insaat alanlarimiz degerlendirilmelidir. 

• Atil durumda ki bos alanlarimizi insaat sahasi olarak kullanailabilecek hale getirilmeli ve 
yapilasma olmayan alanlar gerekirse satin alinip , ayni zamanda yapilasma avantaji ile 
degerlerinin arttirilmasi saglanmalidir. 

• Kentsel gelisim icin daha fazla arazi kazanmak amaciyla , insaata hazir gelismemis arazilerin 
de , 

• C Tipi arazi vergisinden  faydalanmasini istiyoruz. 
 
Yillardir sadece 206 numarali Federal Otobanin kesisme noktasi olan Bad Segeberg`in yeni 
baglantilar ile büyümesini istiyoruz. 
Bad Segeber`in hemen yani basinda yillardir yapimi bir türlü tamamlanamayan ,kentsel gelisimimizi 
de engelleyen ,20 Numarali Otobanin yapimina ivedilikle hiz verilmesini ve tamamlanmasini talep 
ediyoruz.Kisaca, 206 numarali otobanimizi Bad Segeberg`in gelecekte yeni büyüme ekseni yapmak 
istiyoruz. 



 
Somut olarak neler hedefliyor ve talep ediyoruz: 

• Yukarida sözünü ettigimiz Büyüme Ekseni`nin gelisimi konusunda ,tüm cevre sakinlerine acik , 
onlarinda fikirlerini alabilecegimiz diyalog toplantilari düzenlemek istiyoruz. 

• B206 ve B432 otobanlarini etkili bir sekilde birbirine baglamayi istiyoruz.Bunu 
gerceklestirmek icin, ``HamburgerStrasse ``deki (B Plan 90) kavsagin planlamasini mümkün 
olan en kisa zamanda gündeme tasimak istiyoruz.Bad Segeberg icin mobilite dönüsümü , 
ancak sehirici Kuzey-Güney  ve Dogu-Bati eksenlerimiz arasinda esnek bir baglantiyi 
saglayarak gerceklestirebiliriz.Ayrica, B206 otobanini temel alan , sehirici capraz baglantilari 
yeniden tasarlamak icinde temel fikirler üretmeye ihtiyacimiz oldugunu düsünüyoruz. 

• Bu iki aks boyunca  bisiklet trafigi icin ,bisiklet yollari yapilmasini istiyoruz. 

• Gorch-Fock Strasse ve B206 numarali otoban arasinda kalan alanlarin , uyumlu bir konut ve 
ticari alan kombinasyonu ile gelistirilmesini saglamak istiyoruz.Bunun gerceklesmesi icin  
öncelikli olarak Möbelkraft`in eski yüksek rafli depolarinin yikilmasi gerekmektedir. 

• Tren istasyonunun etrafindaki alani aktif bir merkeze („Hareketlilik Merkezi“) dönüstürmek 
istiyoruz.gelecekte olusturmak istedigimiz bu hareketli merkez; Arac, Bisiklet, Yaya ve Toplu 
ulasim trafigini uyumlu bir sekilde biraraya getirmelidir. Bu düsüncenin gerceklesmesi icin; 

• Tren istasyonu ve Otogar baglantisi icin , B206 otoyolunu kuzeye tasiyarak, tren istasyonu ile 
otogar arasinda uyumlu bir baglanti saglamk istiyoruz. 

• Sehir icerisine yeni, kapali tren istasyon duraklari. 

• Bisiklet ve Arac kiralanabilen i yeni bir otopark. 

• Seyehat eden insanlarin kolayca ulasabilecegi merkezi bir Kiosk. 

• Hareket Merkezinin cekiciligini arttirmak icin, Demiryolunun iki hat olarak genisleterek, 
böylece 

• Bad Oldesloe-Neumünster arasini 30 dakika süreye indirmekte de kararliyiz. 
 
Konaklamak, alisveris yapmak,bulusmak  ve yasamak icin sehirmerkezi`miz özel bir yerdir. 
Sehrimizin gelistirilmesinde odak noktamiz insandir. Sehrimizin tüm yollarinin kesisme noktasi olan 
sehir merkezi` mizin sahip oldugu turistik perakende ticaret , gastronomi branslarinin cektigi büyük 
ilgi korunmali ve daha da gelismesi icin caba gösterilmeldir. 
 

Somut olarak neler hedefliyor ve talep ediyoruz: 
• Kurhausstrasse nin yeniden tasarimina yönelik perspektif projesiyle, burayi kentsel planlama  

acisindan bir gezinti yeri olarak sehir merkezi`nin bir parcasi haline getirmek istiyoruz.Yaya 
yollari ve trafigin sakinlestirilmesi planlanan alan arasindaki uyumlu baglantinin amaci bisiklet 
ve yayalar icin daha genis alan yaratmaktadir. 

• Canli bir sehir merkezi ve müsteri odakli  isyerlerimizi desteklemek amaci ile bir 
„Sehirmerkezi Yöneticisi“ istihdam ederek bu tarz isyerlerimizi desteklemek istiyoruz. 

• Sehirmerkezinde  bulunan meydanlarimizi ve toplama alanlarini cekici hale getirerek, yasam 
ve eglenceyi birlestiren , sadece yayalara acik alanlari arttirmak istiyoruz. 

 
Sehrimizin bir bütün olarak gelisimine odaklanacagiz. 
Gelecege dönük, donanimli ve vatandas dostu yönetim anlayisimiz ile sehrimizde yasayan herkesin bu 
gelisime katki saglayabilecegi bir yapiyi hedefliyoruz. 
 

Somut olarak neler hedefliyor ve talep ediyoruz: 
• Entegre kentsel gelisim konsepti, tüm sehri kapsayacak bir „Mobilize Konsept“ ile tekrar 

güncellenmelidir. 

• Mevcut tüm bisiklet yollarinin yenilenmesini ve bisikletler icin yeni patika bisiklet yollari 
planlanmasini istiyoruz.yayalarin sehrin her yerine yürüyerek ulasabilmesini, ayni zamanda 



bisiklet  ve yaya kullanimina acik yollarin cakismamasini hedefliyoruz.özellikle okul yollari bu 
baglamda cok önem verdigimiz bir konudur. 

• Bürokrasiyi azaltmak, hizmetleri dijitallestirmek ve engelsiz hale getirmek icin kurumlarimizin 
modernizasyonunu desteklemek istiyoruz. Kurumlarimizin dijital sayfalarinin ,adeta  bir 
vatandas platformu haline gelmesini istiyoruz.Ihtiyac duyulan verilere daha kolay ulasim, 
online randevu sistemi gibi uygulamalarin kolaylikla   mümkün olmasini istiyoruz. 

• Yol yapimi katki paylarini kabul etmiyoruz! Konut sakinlerinden talep edilen katki paylarinin 
karsilanmasi icin  , Eyalet Hükümeti`nin harekete gecmesini ve bu katki payinin finansmanini 
bizzat karsilamasini istiyoruz. 

• Bad Segeberg`i „ Akilli Sehire“ dönüstürmek istiyoruz.Arac park alanlarinin 
dijitallestirilmesinden, yasam ve konut alanlarinin entegre cözümler ile bu sisteme uyumunun 
saglanmasini istiyoruz.Kisa vadede acik hava tiyatromuzda ki etkinlikler icin park yönlendirme 
sisteminin iyilestirilmesini hedefliyoruz.Mevsimsel yogunluk sebebi ile sürekli yogunluk 
yasanan Kalkberg civarindaki yollar icin , ihtiyac duyuldugunda daha fazla personel 
görevlendirilmesini hedefliyoruz. 

• Bad Segeberg`in Semtlerini tanimlayarak , statülerini güclendirmek istiyoruz.Güney sehir ilce 
projesine ek olarak , diger ilceleride belirleyip buralari kendi „Danisma Kurullari“ ile 
donatmak istiyoruz.Böylece semt semt sakinlerinin kendilerini etkileyen tüm konulara aktif 
müdahalelerini tesvik etmek istiyoruz. 

• „Güney Sehir Danisma Kurulu“ nun destek fonu sona eris olsa bile , islerligini sürdürmesini 
istiyoruz. 

 

Bir Sehir icin yapilan „Taahüd“ onur meselesidir. 
 
Gönüllü calisanlarimiz olmadan sehrimiz Bad Segeberg bir hictir.Yüzlerce insanimiz klüplerde, 
derneklerde ve sivil toplum kuruluslarinda gönüllü ve  aktif bir sekilde sorumluluk aliyor.Bu birlik ve 
beraberlik icerisinde yasama istegi, sehrimizi bu derece sevimli ve yasanabilir kiliyor.Spor klüplerinde, 
gönüllü itfaye teskilatlarinda, mülteci yardim kurumlarinda ve benzeri bir cok yer ve alanda 
sehrimizin gösterdigi duyarliliga sonsuz minnettariz.Bu nedenle , politika ve politikacilarin bu alanlara 
verecekleridesteklerin cok önemli olduguna inaniyoruz. 
 

Somut olarak neler hedefliyor ve talep ediyoruz: 
• örnegin; destek fonlarina basvuru ve fonlar ile ilgili bilgi alinabilecek, Belediye binalarinda 

gönüllü calisma aglarini destekleyen , tavsiyelerde bulunacak bir „Gönüllü Destekleme „ 
elemani kadrosu istihdam etmek istiyoruz. 

• Gönüllü dernekler, calisanlar ve kurumlardan olusan bir „Yuvarlak Masa“ olusumu kurarak, 
aralarindaki koordinasyonu arttirip daha verimli hale gelmelerini hedefliyoruz. 

• Göl Festivalini , klübün  halka daha iyi tanitilmasi  icin bir firsat olarak görüyor ve 
destekliyoruz. 

• Bad Segeberg`de aktif katilimli sivil girisimlerin onurlandirilip taktir edilmesinin yeni bir 
bicimini hayata gecirmek istiyoruz. 

• Gönüllü calisanlarin „Gönüllü Karti“ uygulamasi ile tüm schleswig-Holstein da , kütüphaneler, 
yüzme havuzlari ,halk okullari vs. Ücretsiz faydalanmalarini ve öncü olmaya calisacagimiz, 
benzer özel kurumlardan da daha ucuz hizmetler almalarini istiyoruz. 

• Itfayemizi uygun sekilde donatmaya devam etmek ve mavi önlüklülerin yeni istasyonda 
calisabilmeleri icin en iyi kosullari saglamayi istiyoruz. Yoldaslarimizin her gün güvenligimiz 
icin uzuvlarini kaybetmek pahasina hayatlarini riske attiklari gerceginin kabulü olarak, tüm 
faal itfayecilere sehirici ücretsiz park yeri( Yillik Park izni) vermek istiyoruz. 

• Yaslilar , engelliler, cocuklar ve  gencler icin  danisma kurullarimiz önemli bir islev yerine 
getirmektedir.Bu calismalari daha iyi desteklemek adina , yönetime bir arayüz olarak , tüm 



yerel siyasi konularda aktif katilimi destekleyecek ileri egitimler sunacak bu danisma 
kurullarina katki saglayacak bir koordinatör kadrosu atamak istiyoruz. 

• “Danisma Kontrolörü“ vasitasi ile yerel siyaset ile ilgili karar taslaklarinin ,danisma kurullarinin 
karar taslaklarinin hazirlanmasina dahil olup olmadigini belirtmesini/onaylamasini istiyoruz. 

• Sehrimizdeki ögrenci temsilciliginin pandemi sirasinda verilen aradan sonra yeniden islev hale 
gelmesini istiyoruz. 

• Sehrimiz aktif gönüllü calisanlarinin, her yil belirlenecek bir etkinlige (Örnegin, Karl May 
oyunlari) davetli olarak katilmalarini öneriyoruz. 

 

Gelecek Nesiller Icin Bir Sehir. 
 
Bizim ve gelecek nesillerimiz icin yasamin dogal temelinin korunmasi yerel, siyasi hedeflerimiz icin 
önceligi olan bir görevdir.Bu amaca ulasmanin yolu sadece baskalarinin yaptiklarinin konusulmasi 
degil, cevre dostu, dogal yasam hedefimize ulasmak icin kendi yapmamiz gereken seyleride 
kapsamaktadir.Sadece ulasim konusunda bir geri dönüsüm yaratmakla kalmayip,ayni zamanda enerji 
arzinda da sürdürülebilir tekliflerde sunmaliyiz.Bunun icin %100 yenilenebilir enerji kaynaklarina 
güveniyoruz.Bu baglamda atilacak adimlarda  da , dar gelirlilerin de katilimini saglamanin ve maliyet 
dengesinin buna göre hesabinin yapilmasininda sorumlulugumuz olduguna inaniyoruz. 
 

Somut olarak neler Hedefliyor ve talep ediyoruz: 
• Merkezi olmayan jeotermal enerji, endüstüriyel atik kaynakli isi kullanimi ve enerji tasarruflu 

insaatlar ve yenilemeler ile isitma planlamalari iceren bir belediye stratejisi öngörmekteyiz. 

• E-tomobiller icin tüm kamu ve özel insaatlarda sarj istasyonlarinin insaasinin zorunlu hale 
gelmesi , elektrikli araclarin her kosulda kolaylikla sarj istasyonlarina ulasabilmelerini 
saglayarak altyapilarini gelistirmek istiyoruz. 

• Mümkün oldugu ölcüde cok mülk sahibinin kendi ihtiyaclarini karsilayabilecek Fotovoltaik 
sistemlerini kolaylikla kurabilme imkani saglayacak stratejileri izlemek istiyoruz.Ayni zamanda 
kiracilarinda bu avantajlardan faydalanabilmelerini gözönünde tutmak istiyoruz. 

• Özel yatirimcilarin iklim degisikligine yönelik ek yatirimlari icin , destek finansman 
programlarinin tanitimlarini konrolünü yapip incelemek istiyoruz. 

• Yerel tedarikci olan EW`yi  iklim degisikligi konusunda ki atilimlari ile, bu alanda dünyada 
motor kurulus konumuna getirmek istiyoruz. 

• Iklim degisikligi konusunda yerel siyasette  de  konu ile ilgili komiteler kurulmasini istiyor, bu 
komitelerin ,enerjiden cevreye, dogadan su kaynaklarina kadar alinacak kararlarda yetkilerini 
etkin hale getirerek kullanabilmelerini istiyoruz. 

• “Karl May „ oyunlarimizin iklim dostu hale getirilmesini, CO2 ölcümlerinin yapilarak normal 
ölcülerle karsilastirilmasini talep ediyoruz. 

 
Gencler ve Gelecek nesillerimizin Bad Segeberg`de güzel bir gelecegi olmasi icin „Genc Dostu“ bir 
toplum olma hedefimizi südürecegiz. 
ön kosulunun da, Bad Segeberg`de genclik calismalarinin  bir egitim yeri anlaminda, gelecege yönelik 
yatirimlar icinde bir firsat olarak görmekten gectigini düsünüyoruz. 
 
 

Somut olarak neler hedefliyor ve talep ediyoruz: 
• Sehir Merkezinde sabit bir irtibat noktasi olacagi düsüncesi ile yeni bir Genclik klubünün 

olmasi gerektigini düsünüyoruz. 

• Sehrimiz tarafindan sunulan pedagojik hizmetlerin ,sabit noktalarin disinda mobil hizmet 
verecek hale getirilip yayginlastirilmasini istiyoruz. 

• Bad Segeberg`in güzel vakit gecirilebilecek, extra hizmet sunulmayan, herkesin kendi kullanim 
insiyatifinde olan yerlere ihtiyaci oldugunu düsünüyoruz. 



• Kreslerimizin ücretsiz hale gelmesiicin caba sürdürmeye devam ediyoruz. Mevcut durumda 
Bad Segeberg`de her cocuga kres imkani sunabilmekteyiz ve bu durumu sürdürmeliyiz. 

• Belediye gündüz bakim yerlerinin arttirilmasiicin, gerekli olan personel saglanmasi ve 
yetistirilmesi amaci ile insiyatif kullanmak istiyoruz. 

• Gustav –Böhm yerleskesinde Belediye sponsorlugunda yeni bir kres kurmak istiyoruz. 

• Okullarimizi gelecege uygun hale getirmek istiyoruz. Gelecekte yapisal olarak gereken her 
yerde modern pedagojik kavramlardan yararlanilmasini istiyoruz. 

• Özellikle ilkokullarimiza mümkün olan en iyi donanimlarin (IT-alaninda)ve ögretmen 
kadrolarinin saglanmasinda kararliyiz. 

• En önemli önceliklerimiz; 2026 dan itibaren okullarimizin tüm gün kapasitesine ulasmasini 
saglamak ve liselerimiz icin G8` den  G9` a gecislerini saglamaktir. 

• Halk okulumuz mükemmel isler cikariyor. Bizler gerek finansal gerekse egitim 
modernizasyonu konusunda destekler vermeye devam edilmesini istiyoruz. 

• Genclik ve kültür calismalari isbirligini  özellikle gün boyu ve acik alanlarda yogunlastirmak 
istiyoruz. 

• “Önleme Calismalari“ mizi daha fazla genisletmeyi hedefliyoruz.Bu anlamda, Belediye 
Önleme Kurulunu ileriye dönük önleyici tedbirler ve faaliyetler konusunda uzmanliga sahi 
kisilerin ellerine teslim etmek istiyoruz. 

 

Renkli, Cesitli ve Yaratici bir Sehir icin. 
Sehrimiz, yaraticiligi ve Renkli yapisi ile  sinirlarinin cok ötesinde adeta parildiyor.Bize kollarini acarak 
gelen herkesi memnuniyetle karsiliyoruz.Ister Kalkberg de güzel birkac saat icin ,ister yerlesmek icin 
yeni bir yerlesim yeri bulmak icin gelmis olsunlar.Hedefimiz bütünlestirici, sosyal ve engelsiz bir 
toplum yaratmaktir.Bad Segeber`e gelen misafirlerimizi iyi bir sinerji yaratarak ,turistik 
potansiyelimizi sonuna kadar kullanarak en iyi sekilde agirlamak istiyoruz. 
 

Somut olarak neler Hedefliyor ve Talep ediyoruz: 
 

• Kültür ve Turizm konseptimizi bu alanda ki calisanlarimizi da kapsayacak sekilde iceriden ve 
gerekirse disaridan da ulasacagimiz uzman kadrolar ile destekleyerek sürdürmek istiyoruz. 

• Yasam kalitesinin acik bir göstergesi olan iklimsel saglik beldesi olma özelligimizi korumak ve 
bu avantaji uzun vade de konaklama ve turizm icin giderek daha fazla kapasiteye ulastirmak 
icin kullanmak istiyor ve Bad Segeberg`in ulusal bir saglik merkezi olmasini hedefliyoruz. 

• Büyük „Segeberger“ Gölü etrafi, güzelligi ve cekiciligi ile sehrimize cok daha büyük katki 
saglayacak potansiyele sahiptir. vPlanli bir sekilde kurulacak; Gastronomi alanlari, yüzme gibi 
bir cok ilgi cekecek aktivite fikirleri ile Segeberger Gölü bu anlamda  sehrimize cok daha 
yararli hale getirilebilir. 

• Yaz aylarinda sehrimizde gecelik konaklamanin oldukca popüler oldugu düsünüldügünde , 
konaklama kapasitesini arttirmak adina örnegin; Gisenhagen otopark alani veya sehir merkezi 
konumlu dönüsüme uygun yapilari yüksek konaklama kapasitesine ulasmak icin 
kullanabilmek ve gelistirmek istiyoruz. 

• Sehrimize gelen misafir ve ziyaretcileri bilgilendirmek adina, acik alanlarda, trafik akslarinin 
bulundugu yerlerde büyük dijital bilgilendirme panolari kurarak, modern teknolojilerden 
faydalanmak istiyoruz. 

• Farkli ve verimli bir kültürel kapasitemiz var. Bunu degerlendirmek icin örnegin; Bad segeberg 
icin bir „Müze Yolu“ nun olusturulmasina öncülük etmek istiyoruz. 

• Yaris padogunda yeralan tribün önemli bir kültürel alandir, hem burayi korumak hemde bu 
cevreyi yeniden spor ve kültür icin kullanilan bir amiral gemisi olacak sekilde degerlendirmek 
istiyoruz. 

• Kent komitelerinde kadinlarin daha fazla söz sahibi olmalarini ,kadin erkek esitliginin 
dengelenmesini istiyoruz. 



• Güvenli ve engelsiz bir sehire cok önem veriyoruz. Erisilebilirlik taahhüdümüzü 
yineliyoruz.Pazar meydaninin yeniden tasarlanmasindan sonra, volksbank`in bulundugu 
alaninda yeniden planlamasini ele almak istiyoruz. 

• Mültecilerin Entegrasyonu konusu da bizler icin cok önemli ve insancil yaklasilmasi gereken 
bir konu. Mültecilerin spor salonlarinda barindirilmasina son verilmeli.Onlara uyum 
saglayabilecekleri firsatlar yaratabilmeliyiz.bu amacla kres , okul ve spor derneklerine 
yönlendirerek süreci hizlandirmaliyiz. 

• Mülecilerin halk okullarinda ve diger okullarda ana dillerini ögrenebilme imkani sunulmasini 
istiyoruz. 

 

SPD Sehirimiz insanlari ile diyalog halinde. 
Bad Segeberg SPD olarak kendimizi sehirimizin aktif bir parcasi olarak görüyoruz. Mahallelerimizi, bir 
arada yasami ve kentsel gelisimi saglayacak kararlarin sorumlulugunu almak istiyoruz. Ancak bu 
kuruluslar,dernekler, gönüllü gruplar yerel ve ekonomik ilgili diger tüm taraflar ile aktif bir isbirligi 
gerceklestirilerek basariya ulasabilir.Iste bunu icin söz veriyoruz! 
 
Sizin icin her zaman burada olacagiz ve sizleri dinleyecegiz. Bad Segeberg icin güzel seyler yapmak 
isteyen herkesle diyalog kurmaya calisacagiz.Bu neden bizler önümüzde ki bes yil boyunca da , gerek 
yüz yüze  ve gerekse dijital olarak tartisma , fikir alisverisi ve önerilerinize acik ve hazir olacagiz. 
SPD Fraksiyonu olarak kendimizi bölgemizin siyasi uzman kadrosu olarak degil, parcasi oldugumuz 
kentsel toplumun cikarlarini gözeten temsilciler olarak görmekteyiz. Tek düsüncemiz ; siyasi 
pusulamizin temeli olarak gördügümüz „Özgürlük, Adalet ve Dayanisma“ yolunda ilerlemektir.Bu 
baglamda her türlü yapici öneri ve fikirlere acik oldugumuzu belirtiyor, tüm bölge sakinlerimizi birlikte 
calismaya davet ediyoruz. 


